
Zápis z ustavujícího zasedání Akademického senátu FSE UJEP 

ze dne 4. 12. 2013 (ve studovně FSE UJEP (MO 223) od 14:00) 

 

Přítomní senátoři:   Bc. Luděk Beneš 

Ing. Eva Fuchsová 

Linda Hudecová 

Bc. Kateřina Hýblerová 

Bc. Ondřej Janda 

Bc. Miroslav Kopáček 

Mgr. Radka Michelová 

PhDr. Alice Reissová, Ph.D. 

PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D.  

Petra Votrubová 

 

 

Omluvení senátoři: doc. PhDr. Václav Houžvička, Ph.D. 

RNDr. Jana Šimsová, Ph.D. 

 

 

Hosté:  RNDr. Jaroslav Koutský, Ph.D. - děkan FSE UJEP 

Ing. Kateřina Felixová, Ph.D. - proděkanka pro studium FSE UJEP 

Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. - proděkan pro rozvoj a informatizaci FSE UJEP 

Ing. Dagmar Kubišová - tajemnice FSE UJEP 

Ing. Petr Hlaváček, Ph.D. – předseda AS FSE UJEP v uplynulém období 

Ing. Alena Zábranská, Ph.D. – předsedkyně volební komise 

 

 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 

 

 

 

Program ustavujícího zasedání AS FSE UJEP 

 

1) Výsledky voleb do AS FSE UJEP a představení nově zvolených senátorů 

2) Volba předsedy senátu 

3) Volba místopředsedy senátu 

4) Různé 

 

Ad. 1. Výsledky voleb do AS FSE UJEP a představení nově zvolených senátorů  

Odstupující předseda Petr Hlaváček přivítal všechny přítomné na ustavujícím 

zasedání AS FSE UJEP a konstatoval, že senátoři jsou přítomni v počtu 10, a tak je 

senát usnášeníschopný. Poděkoval přítomné předsedkyni volební komise 

http://fse1.ujep.cz/index.php?idx=3834


Aleně Zábranské a zbylým členům volební komise za přípravu a organizaci 

proběhnutých voleb do AS UJEP a AS FSE UJEP. Dále Petr Hlaváček představil 

nové senátory v pořadí, v jakém byli zvoleni: 

 

Pedagogická kurie:    Studentská kurie: 

1. Radka Michelová    1.  Petra Votrubová 

2. Kateřina Smejkalová    2.  Linda Hudecová 

3. Václav Houžvička    3.  Kateřina Hýblerová 

4. Alice Reissová     4.  Miroslav Kopáček 

5. Eva Fuchsová     5.  Luděk Beneš 

6. Jana Šimsová     6.  Ondřej Janda 

 

Poté se slova ujal děkan fakulty Jaroslav Koutský, který pogratuloval senátorům 

ke zvolení a představil přítomné i nepřítomné členy vedení fakulty. 

 

 

Ad. 2. Volba předsedy senátu 

Petr Hlaváček vyzval přítomné senátory k předložení návrhů kandidátů na post 
předsedy AS FSE UJEP. Alice Reissová navrhla Kateřinu Smejkalovou. Kandidaturu 
Kateřiny Smejkalové v zápětí podpořila i Radka Michelová. Kateřina Smejkalová 
kandidaturu přijala. Další kandidát nebyl navržen. Senát přistoupil k tajnému 
hlasování. 
 
Tajné hlasování: vydáno 10 hlasovacích lístků, odevzdáno 10 lístků (všechny platné) 

Výsledek hlasování: 10 hlasů - Kateřina Smejkalová  

Závěr hlasování: Kateřina Smejkalová byla zvolena předsedkyní AS FSE UJEP. 

Kateřina Smejkalová poděkovala členům senátu za zvolení a za projevenou důvěru. 

Dále požádala Petra Hlaváčka, aby probíhající zasedání senátu vedl až do závěru.  

  

 

Ad. 3. Volba místopředsedy senátu 

Petr Hlaváček vyzval přítomné senátory o návrhy kandidátů na post místopředsedy 

AS FSE UJEP. Luděk Beneš a Kateřina Hýblerová navrhli Miroslava Kopáčka. 

Miroslav Kopáček kandidaturu přijal. Další kandidát nebyl navržen. Senát přistoupil 

k tajnému hlasování. 

Tajné hlasování: vydáno 10 hlasovacích lístků, odevzdáno 10 lístků (všechny platné) 

Výsledek hlasování: 9 hlasů - Miroslav Kopáček, 1 se hlasování zdržel 

Závěr hlasování: Miroslav Kopáček byl zvolen místopředsedou AS FSE UJEP. 



Miroslav Kopáček po hlasování poděkoval členům senátu za zvolení a za projevenou 

důvěru. 

 

Ad. 4. Různé  

Kateřina Smejkalová informovala senátory, že jim bude elektronicky rozesílat 

materiály ze zasedání Rady vysokých škol, které je členkou za FSE UJEP. 

Petr Hlaváček požádal vedení fakulty, aby členům senátu rozeslalo Volební a jednací 

řád AS FSE UJEP. Eva Fuchsová se zeptala, zdali se senát bude scházet v pevných 

termínech nebo se další zasedání bude řešit vždy ad hoc. Kateřina Smejkalová 

odpověděla, že zpravidla se senát bude scházet každou třetí středu v měsíci, ale 

v určitých případech může dojít k posunu termínu např. z důvodu zasedání kolegia 

děkana. Dagmar Kubišová informovala, že na základě výzvy předchozího senátu 

byla v prostorách bývalé knihovny v suterénu budovy FSE na Moskevské instalována 

mikrovlnná trouba, která je k dispozici studentům. Petr Hlaváček poděkoval všem 

senátorům i vedení fakulty za dosavadní spolupráci a jednání ukončil. 

Termín dalšího zasedání AS FSE UJEP byl stanoven na středu 22. 1. 2014 od 14:00 

ve studovně FSE UJEP (MO 223).  

 

 

Zápis provedl dne 4. 12. 2013 Bc. Miroslav Kopáček (místopředseda AS FSE UJEP). 

 

 

    Zápis schválila:  

…………………………………………… 

PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 

         předsedkyně AS FSE UJEP 


